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Stimată doamnă ministru,

Am vrea să vă aducem în atenție situația cu care se confruntă 3 creșe din județul Sibiu: creșa 
din cartierul Vasile Aaron (60 de locuri), structură la Grădinița cu Program Prelungit Nr. 14 Sibiu, 
cea din cartierul Țiglari (90 de locuri) care ține de Școala Gimnazială Nr. 23 și creșa din cartierul 
Ștrand (105 locuri), structură a Școlii Gimnaziale nr. 1 Sibiu. Toate cele 3 creșe au fost finalizate 
în toamna anului trecut dar nu sunt funcționale pentru că se află și în prezent în așteptarea 
avizului de funcționare și a ordinului ministerului. 255 de preșcolari care ar putea să aibă parte 
de condițiile noilor creșe construite sunt de peste șase luni în așteptarea pixului și bunăvoinței 
Ministerului.

Conform unei declarații date de Inspectorul Școlar General pentru ziarul Turnul Sfatului, din 
data de 12 mai 2023, cele trei creșe „se află pe circuitul de avizare al Ministerului Educației 
pentru ca din toamnă să fie funcționale”, deschiderea lor fiind blocată de primirea autorizației 
ARACIP și de introducerea în rețeaua școlară a acestor printr-un ordin de ministru.

Având în vedere această situație, vă adresăm următoarele întrebări:

- Dat fiind că în câteva zile va începe perioada de înscrieri în unitățile de învățământ care 
sunt măsurile dispuse pentru ca aceste creșe să poată deveni funcționale din această 
toamnă și să nu se mai piardă încă un an? Când se vor aviza documentele necesare 
din partea Ministerului Educației pentru a se putea deschide oficial creșele și a nu bloca 
șansa la condiții decente de educație pentru 255 de copii sub scuza comodității 
birocratice?



Dorim să vă asigurăm de întreaga noastră disponibilitate la dialog și colaborare pentru 
deblocarea acestei probleme.

Solicităm răspuns scris

Data 17.05.2023

Semnătura

Silvia Dinică llie - Dan Barna


